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Kněžská svěcení v
Římě

24. května přijalo dvacet členů
Opus Dei z rukou kardinála
Arthura Rocheho, prefekta
Dikasteria pro božský kult a
svátostnou kázeň, kněžské
svěcení. Obřad se konal v
bazilice Svatého Evžena v 10:00
(Řím).

24.05.2025

Kardinál Arthur Roche, prefekt
Dikasteria pro božský kult a
svátostnou kázeň, udělil kněžské
svěcení 20 diakonům prelatury Opus



Dei. Kandidáti pochází z 11 zemí a
jsou to:

Vincenzo Affinita (Itálie)

Stefano Baravelli (Itálie)

John Robert Bickford (USA)

Daniel Callejo Goena (Španělskou)

Ramón Díaz Perfecto (Maďarsko)

Arturo Escamilla Contreras
(Austrálie)

Santiago Fabregat Trueba (Mexiko)

Ramón Fernández Aparicio
(Španělsko)

Luis García-Menacho Ariz
(Španělsko)

José María López-Barajas (Rakousko)

Jose Miguel Marasigan (Filipíny)

Robert Alvin Marsland (USA)



Ezequiel Mercau (Irsko)

Álvaro Orejana Martín (Španělsko)

Pedro Perkins (Argentina)

Santiago Populín Such (Argentina)

Enrique Sañoso Vela (Španělsko)

Antonio Santos García (Španělsko)

Gonzalo Silió Pardo (Španělsko)

Cristóbal Vargas Balcells (Chile)

Několik krátkých životopisů nově
vysvěcených kněží

Po dokončení střední školy v Mexiku
se Arthur Escamilla vydal přes oceán
do Austrálie. Více než deset let vedl
Warrane College, univerzitní kolej v
Sydney, kde doprovázel stovky
mladých lidí. „S Boží milostí budu
moci za několik dní zpřítomňovat
Krista při mši svaté a ve svátosti



smíření novým generacím mladých
lidí,“ říká s nadšením.

Vincenzo Affinita se narodil v roce
1996 v Římě. Právě dokončuje
doktorát na téma ‚Dante Alighieri a
Božská komedie‘ a připravuje se na
novou etapu svého života. „S blížícím
se svěcením ve mně roste vděčnost a
snažím se vše svěřit do Božích
rukou.“ Kromě filozofie pěstuje velmi
rozmanité zájmy: bojová umění,
šachy a irskou hudbu.

Stefano Baravelli, který žil v několika
italských městech - Miláně, Veroně,
Římě a Bari - a dlouhá léta pracoval v
obchodní společnosti, je rovněž Ital.
Při pohledu zpět říká: „Měl jsem to
štěstí, že jsem se setkal s mnoha
příkladnými kněžími, kteří zasvětili
svůj život službě Bohu a lidem. Chtěl
bych být jako oni, když mě teď Bůh
žádá, abych byl nástrojem, který
přiblíží víru mnoha lidem.



Ezequiel Mercau prožil jedinečnou
cestu z argentinského Rosaria do
irského Dublinu: je univerzitním
profesorem, odborníkem na
falklandský konflikt a v současnosti
se zabývá dějinami katolicismu v
Irsku ve 20. století. Ve svém životě
zažil, že „mnozí lidé se cítí od Boha
vzdáleni, ale také mnozí trpí a nesou
si rány, které může plně vyléčit svým
milosrdenstvím, odpuštěním a láskou
Otce pouze Bůh“.

Inženýr a kontrabasista Enrique
Sañoso žil v různých městech, v
Barceloně, Římě, Madridě a v jeho
rodném městě Campo de Criptana.
„Během svého života jsem měl to
štěstí, že jsem se mohl díky Pánovi
seznámit s mnoha různými
prostředími a názory. Snad právě
proto vidím potřebu, abychom my
kněží uměli vkládat Kristovo srdce a
city do každého kousku dnešní
reality.“ A s úsměvem dodává:



„Náročný úkol, za který prosím o
modlitby.“

Vystudovaný fyzik Robert Marsland
se s Opus Dei seznámil během studií
na Princetonské univerzitě (New
Jersey). Později získal doktorát na
MIT. Na tato léta vzpomíná:
„Pomáhal jsem svým kolegům
objevovat Boha prostřednictvím
poctivého bádání o stvořeném světě.
Nyní se budu snažit v tomto úkolu
pokračovat, ale z odlišné strany,
pomocí Božího slova.“

José María López-Barajas je novinář
a již více než tři desetiletí žije v
Rakousku. Odtud také podporoval
činnost Opus Dei v několika
východoevropských zemích: Polsko,
Česká republika, Slovensko,
Maďarsko, Rumunsko, Chorvatsko a
Slovinsko. Ve svých 58 letech se s
radostí připravuje na kněžství:
„Mnoho mých přátel přemýšlí o
odchodu do důchodu a mně Pán



dává příležitost začít nové
dobrodružství, sloužit jako kněz: je to
čest a velká odpovědnost!“

John Robert Bickford, guatemalský
lékař, získal specializaci jako dětský
pohotovostní lékař v Houstonu, kde
pracoval dvacet let. V New Yorku
také podpořil program zaměřený na
vedení dospívající mládeže. V roce
2021 mu prozřetelnost otevřela
nečekanou cestu: kněžství. „Na
příkladu dětí, o které jsem se staral,
mě svatý Josemaría naučil žít jako
jeden z nich, jako malé Boží dítě,“
vysvětluje. „Jako dětský lékař jsem
měl tu čest mnohé z nich léčit; nyní,
jako kněz, se těším, že budu
nástrojem, který pomůže v uzdravení
mnoha lidí, včetně mladých i
dospělých.“

Santiago Populín Such, původem z
Mendozy, děkuje Bohu za „rodinu, do
které jsem se narodil a kde jsem se
naučil Ho milovat a snažit se



pomáhat druhým.“ Santiago
vystudoval vinařství a svůj profesní
život začal mezi vinicemi a
vinařstvími, dokud se nerozhodl pro
změnu a vydat se cestou dalšího
vzdělávání. Právě teď dokončuje na
Papežské univerzitě Svatého Kříže
doktorát teologie o křesťanském
snoubenectví jako cestě k osobní
zralosti. „Jako budoucí kněz kromě
mnoha jiných věcí s radostí
pomáhám mladým lidem v přípravě
na manželství a rodinný život. Je to
ta základní práce, která je třeba pro
dobro společnosti v organickém
rozvoje osoby a samotné rodiny,“
říká s nadšením.
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